

Pressemitteilung ▪ Press Release

m law group berät Telefónica Germany (O₂) bei Kooperation mit Türk Telekom

1. Oktober 2011

m law group berät Telefónica Germany beim Abschluss einer strategischen Partnerschaft zur Vermarktung von Kommunikationsangeboten mit der Türk Telekom Group. Die Kooperation umfasst die Festnetz- und Mobilfunksparte sowie die Inhalte, Anwendungen und Marken der beiden Unternehmen.

Telefónica Germany GmbH & Co. OHG gehört mit seinen Marken O₂ und Alice zu Telefónica Europe und ist Teil des spanischen Telekommunikationskonzerns Telefónica S.A.

m law group beriet Telefónica Germany bereits in diversen weiteren Angelegenheiten.

Türk Telekom Group ist der führende Telekommunikationsanbieter in der Türkei, welcher integrierte Dienste wie Festnetz- und Mobil-Telefonie sowie Breitband-Internet anbietet. Die Kooperation mit Telefónica Germany ist Teil der Expansions-Strategie des Türk Telekom Konzerns.

Berater ▪ Counsel Telefónica Germany:

m law group, München ▪ *Munich*: Dr. Florian von Baum (Federführung ▪ *Lead*), Henno Groell, Christian Knorst, Dr. Johannes Maidl.

Berater ▪ Counsel Türk Telekom Group:

JONAS, Köln ▪ *Cologne*: Karl Hamacher, Katja Grabienski (Federführung ▪ *Lead*), Dr. Markus Robak.
Linklaters, München ▪ *Munich*: Dr. Konrad Berger (Federführung ▪ *Lead*), Dr. Timo Engelhardt.

m law group advises Telefónica Germany (O₂) in cooperation with Türk Telekom

October 1, 2011

m law group advises Telefónica Germany in its strategic partnership with Türk Telekom Group to market communication services. This cooperation leverages both companies' fixed and mobile services, content, applications, distribution and brands.

Telefónica Germany GmbH & Co. OHG and its brands O₂ and Alice belong to Telefónica Europe and are part of the Spanish telecommunication group Telefónica S.A.

m law group already advised Telefónica Germany in a number of different other projects.

Türk Telekom Group, the leading communication and convergence technology group in Turkey, provides integrated telecommunication services from PSTN and GSM to broadband internet. The strategic cooperation with Telefónica Germany is part of Türk Telekom Group's continuing expansion strategy.

Über m law group ▪ *About m law group*

m law group ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir beraten ausschließlich Technologieunternehmen und deren Investoren.

m law group is a law firm located in Munich, Germany. We advise exclusively technology companies and their investors.

Fachgebiete ▪ *Practice Areas:*

- Start-up & Venture Capital
- Corporate & Compliance
- IP-Strategy & Due Diligence
- Patents & Utility Models
- Trade Marks & Domains
- Designs & Copyrights
- Unfair Competition & other IP Rights
- Labor & Employment
- Business & Technology Transactions
- Litigation & Arbitration
- Mergers & Acquisitions

Branchen ▪ *Industries:*

- Information and Communication Technology
- Semiconductor Technology
- Optic
- Biotech
- Medtech
- Cleantech
- Automotive
- Mechanical Engineering
- Process Engineering
- Control Engineering

Dr. Florian von Baum

florian.vonbaum@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 101

m law group

Partnerschaft von Rechtsanwälten
Besner Kreifels Kremer von Baum
Maximilianstr. 31
80539 München
Deutschland/Germany

Tel. +49 89 24 213 0
Fax +49 89 24 213 213
info@mlawgroup.de